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خبـر رئیس شورای شهر شیراز:
نباید مدیران ستادی شهرداری، دیدارهای مردمی خود را با بهانه کرونا لغو کنند

اما  دارد،  محدودیت  کرونایی  شرایط  گفت:  شیراز  شهر  شورای  رئیس 
ممنوعیتی برای برگزاری دیدارهای مردمی وجود ندارد.به گزارش روزنامه 
طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر شیراز مهدی طاهری، 
در پاسخ به این سؤال که چرا برخی از مدیران ستادی شهرداری دیدارهای 
مردمی خود را با بهانه کرونا لغو کرده اند؟ اظهار داشت: شرایط کرونایی 
محدودیت دارد اما ممنوعیتی برای برگزاری دیدارهای مردمی وجود ندارد.

وی گفت: می توان زمان، تعداد مراجعان و فاصله گذاری را مدیریت کرد تا 

مشکلی ایجاد نشود اما دیدارها باید برگزار شود.رئیس شورای شهر شیراز 
با اشاره به برگزاری میز خدمت در شورا افزود: تمایلی به ایجاد شرایط عدم 
رعایت فاصله نداریم اما مردم گرفتاری زیادی دارند و زمانی که شرایط ایجاد 
می شود فضا شلوغ می شود.طاهری با بیان اینکه عدم برگزاری دیدارها جای 
سؤال دارد، افزود: برای پیگیری این موضوع در قالب استعلام اقدام شده مبنی 
 بر اینکه برنامه دیدارهای عمومی شهردار شیراز و دیگر مسئولان برگزار 

شود.

سخنگوی شورای شهر شیراز  در مورد مصوبه اعزام هیئت مدیران 
ارشد و میانی شهرداری به اکسپو دبی، گفت: افراد اعزامی باید توسط 
شهرداری به کمیته سه نفره که بنده و آقایان محمدیان و فرخ زاده 
هستیم معرفی شود و امیدوارم که بتوان حداقل در این کمیته افرادی 
را برای اعزام تعیین کنیم که تخصص لازم برای آوردن مباحث مفید 

برای شهر شیراز را داشته باشند. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای شهر شیراز،  
علی اکبر سلطانی با اشاره به   سی و ششمین جلسه علنی  و مصوبه 
شورا درخصوص سفر بیست نفر از مدیران ارشد و میانی شهرداری 
شیراز برای شرکت در نمایشگاه اکسپو ۲۰۲۰ دبی  گفت در همین 
راستا، شهرداری شیراز ملزم شد تا با رعایت مقررات، اقدامات لازم 

برای اعزام این هیئت به دبی را به عمل آورد. 
کمیسیون گردشگری و زیارت شورا نیز در توجیه ارائه این طرح، 
در  که  ظرفیت هایی  و  دنیا  روز  به  موضوعات  با  آشنایی  ضرورت 
حوزه های مختلف علمی اتفاق افتاده را عنوان کرده است با این حال 
برخی افراد در فضای مجازی از این سفرها با هزینه بیت المال انتقاد 

کرده اند. 
در همین رابطه علی اکبر سلطانی سخنگوی شورای شهر شیراز با بیان 
اینکه شخصاً مخالف این طرح بوده و هستم گفت: هر چند استفاده از 
تجربه سایر شهرهای جهان در امور زیرساختی و شهری امری طبیعی 
است اما وقتی سازوکار مناسب برای خروجی کاربردی وجود ندارد 
معتقدم حیف و میل بودجه است و این سفرها جز گردشگری برای 

عده ای خروجی ندارد.
وی ادامه داد: قطعاً سفرهای خارجی مسئولان باید براساس قانون و 
رعایت مصلحت عموم مردم باشد و هم اینکه مردم باید پرسشگری 
کنند و مسئولان نیز وظیفه دارند که پاسخ دهند، هرچند که باید بر 

مدیریت این سفرها با حداقل هزینه ممکن نیز توجه شود.

این  از  استفاده  این عضو شورای شهر شیراز همچنین گفت: گاهی 
تجربیات شهرهای پیشرفته دنیا نیازمند سفر مدیران شهری و خصوصاً 
از نزدیک در جریان  تا  مناطق است  این  به  اعضای شوراهای شهر 
قانونگذاری ها،  و  برنامه ریزی  در  و  گیرند  قرار  شهری  امور  روند 
نمایشگاه  یک  به  اعزام  بحث  وقتی  که  ببرند  بکار  را  اندوخته  این 
نمایشگاه  از  مناسب  بهره برداری  برای  مؤلفه  چند  می شود  مطرح 
نیازهایی که قبلًا  اینکه بر اساس مسئله ها و  وجود دارد، مؤلفه اول 
در مجموعه شورای شهر احصا کرده ایم باید به سمت این نمایشگاه ها 
می دهیم  انجام  که  اگر حرکتی  و  کنیم  تخصصی حرکت  مراکز  و 
نیازهایمان  و  مسئله ها  بررسی  براساس  می کنیم  اعزام  که  افرادی  و 
چه  نمی دانیم  ما  حقیقت  در  و  می شود  کم  کار  کاربرد  عملًا  نباشد 
 متخصصانی را دقیقاً باید بر اساس ظرفیت های نمایشگاه مقصد اعزام 

کنیم.
که  است  این  دوم  نکته  افزود:  شیراز  شهر  شورای  سخنگوی 
تفهیم  درست  غالباً  نیز  می شود  داده  اشخاص  به  که  مأموریت هایی 
که  نمی شود  بحث  جزئیات  مورد  در  مشخص  و  دقیق  و  نمی شود 

اتفاقات چگونه و در مورد چه چیزهایی باشد.
که  کسانی  شود  مشخص  دقیقاً  باید  اینکه  بیان  با  ادامه  در  سلطانی 
در این سفرها شرکت می کنند با چه هدف و منظوری است و چه 
دستاورد و خروجی برای شهر خواهد داشت تأکید کرد: معمولًا در 
مقالات  این  و  شده  مقالات  به  تبدیل  سفرها  این  دنیا  مختلف  نقاط 
برای حل مسائل شهری به کار گرفته می شود. در حالی که تاکنون 
اعزام هایی که شهرداری داشته کاملًا جنس بازدیدی داشته و تا الان 
هیچ خروجی کاربردی از این گونه سفرها در شهرداری اصلًا اتفاق 
بوده  ارگان ها هم خیلی کم  نیفتاده و حتی در سطح کشور و سایر 

است.
وی درخصوص هزینه این مصوبه گفت: در مصوبه ردیف بودجه ای 
شهرداری  که  دارد  وجود  ظرفیت هایی  اما  است،  نشده  مشخص 

می تواند از آنها استفاده کند.
افراد  این عضو شورای شهر شیراز همچنین در مورد نحوه گزینش 
اعزامی توضیح داد: افراد اعزامی باید توسط شهرداری به کمیته سه 
معرفی شود و  زاده هستیم  فرخ  آقایان محمدیان و  بنده و  نفره که 
امیدوارم که بتوان حداقل در این کمیته افرادی را برای اعزام تعیین 
برای شهر شیراز  برای آوردن مباحث مفید  کنیم که تخصص لازم 

را داشته باشند.

سخنگوی شورای شهر شیراز عنوان کرد؛  مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان فارس عنوان کرد؛

برگزاری جشنواره ملی
“رفیق خوشبخت ما” توسط جمعیت 

هلال احمر

هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس؛

پرداخت تسهیلات ۲۰۰ میلیون تومانی 
برای بازسازی واحدهای تخریب شده 

از سیل در فارس

شروع به کار سه نمایشگاه تخصصی برق، 
چوب و صنعت در فارس

شهردار شیراز در بخش بیرم شهرستان لار خبر داد؛

شهردار شیراز ضمن حضور در بخش بیرم شهرستان لار اعلام کرد: 
پیرو بازدید وزیر کشور و استاندار فارس و مأموریت محول شده 
زده  سیل  منطقه  مشکلات  رفع  و  برای حضور  شیراز  شهرداری  به 
جهت  شیراز  شهرداری  بحران  مدیریت  تجهیزات  از  بخشی  بیرم، 

امدادرسانی به این منطقه اعزام شده است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی احسان اصنافی در 
بازدید از مناطق سیل زده بیرم لارستان فارس ادامه داد: ۱۴ دستگاه 
ماشین آلات سنگین و اکیپ های مدیریت بحران شامل دو دستگاه 
دستگاه   ۶ مکانیکی،  بیل  دستگاه  دو  بولدوزر،  دستگاه  دو  لودر، 
کامیون و دو دستگاه بابکت در منطقه برای امدادرسانی و خدمت به 

شهروندان این شهر حضور دارند.
شیراز  شهرداری  توسط  شده  انجام  اقدامات  درخصوص  وی 
برابر  در  آمادگی  برای  خاکریزها  ایجاد  مسیل ها،  لایروبی  گفت: 
سیلاب های آتی، پاکسازی سطح شهر، آواربرداری منازل تخریب 
شده و جمع آوری گل ولای معابر از جمله اقداماتی است که توسط 

شهرداری شیراز در دست انجام است. 
شهردار شیراز ضمن ابراز امیدواری از اینکه بتوانیم بخشی از زخمی 
که سیل به زندگی مردم منطقه بیرم زده است را التیام دهیم، افزود: 
حجم خسارت ها بالا است و نیازمند عزمی ملی و تخصیص بودجه 

مناسب برای جبران خسارت ها هستیم.
لازم به ذکر است که علی اکبر سلطانی رئیس کمیسیون فرهنگی، 
حسینی  مریم  و  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  ورزشی  و  اجتماعی 
رئیس کمیسیون ساماندهی حاشیه نشینی و رفع محرومیت مناطق کم 
برخوردار شورا نیز به همراه شهردار شیراز از منطقه خسارت دیده 

بیرم بازدید میدانی داشتند.
اسلامی  شورای  اعضای  و  شهردار  بازدید  حاشیه  در  بیرم  شهردار 
و  فارس  استاندار  و  کشور  وزیر  سفر  از  پس  گفت:  شیراز  شهر 
ماشین آلات  بلافاصله  شیراز،  با شهرداری  انجام شده  هماهنگی های 

و تجهیزات مدیریت بحران شهرداری شیراز اعزام و مستقر شدند. 
پاکسازی  مسیل ها،  و  رودخانه ها  لایروبی  داد:  ادامه  زارع  عبدالله 
معابر، خاکریزی و ایجاد سیل بند برای جلوگیری از سیل های آتی از 
جمله اقداماتی است که شهرداری شیراز برای امدادرسانی و همیاری 

با مردم بیرم انجام داده است. 
شهردار بیرم ضمن تقدیر از حضور و امدادرسانی شهرداری شیراز 
گفت: انصافاً پرکارترین مجموعه ای که پس از سیل کنار شهر بیرم 

و مردمانش بود، شهرداری شیراز بود. 

روح الله بامداد بخشدار بیرم نیز در بازدید میدانی شهردار و اعضای 
این منطقه سیل زده گفت: تقدیر و  از  شورای اسلامی شهر شیراز 
از وقوع  دارم که پس  از مجموعه شهرداری شیراز  ویژه ای  تشکر 
سیل بیرم با اعزام ماشین آلات و نیروی انسانی در کنار این شهر 

بودند و به کمک مجموعه مدیریت بحران بخش آمدند. 
ماشین آلات  و  تجهیزات  بیشترین حجم  اضافه کرد:  بیرم  بخشدار 
اعزام شده به بیرم متعلق به شهرداری شیراز بود و چنانچه امدادرسانی 
هم اکنون  و  برمی خوردیم  زیادی  مشکلات  به  نبود  مجموعه  این 
حال  در  و  شده  انجام  اولیه  اقدامات  شیراز،  شهرداری  حضور  با 
ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  کمیسیون  هستیم.رئیس  مقاوم سازی 
شورای اسلامی شهر شیراز در بازدید میدانی از بخش بیرم شهرستان 
لار گفت: استانداری فارس به شهرداری شیراز درخصوص تخصیص 

امکانات جهت سیل بیرم تکلیف کرده بود.
امکانات شهرداری  از  این راستا بخشی  افزود: در  علی اکبر سلطانی 
شیراز برای تسریع عملیات امدادرسانی به شهر و مردم بیرم به این 
بخش گسیل شد. وی ادامه داد: شهرداری شیراز در بخش ایمن سازی 

نیز اقداماتی از قبیل ایجاد خاکریزها و ... را انجام می دهد. 

سخنگوی شورای اسلامی شهر شیراز اضافه کرد: شورا نیز به پشتوانه 
مصوبه کمیسیون، شهردار شیراز را در بازدید میدانی از بخش بیرم 
لارستان همراهی و بر عملکرد شهرداری نظارت می کند و چنانچه 
نیز  بود،  مصوبه ای  نیازمند  بیشتر  خدمت  برای  شیراز  شهرداری 

اقدامات لازم انجام می شود. 
رفع  و  ساماندهی حاشیه نشینی  رئیس کمیسیون  مریم حسینی  سیده 
نیز در  محرومیت مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شهر شیراز 
این بازدید میدانی گفت: به مردم بیرم این نوید را می دهم که مردم 
استان فارس در کنار آنها هستند و برای رسیدن وضعیت مردم به 

شرایط مناسب از هیچ کمکی دریغ نخواهند کرد. 
از روز جمعه ۱۷ دی ماه ماشین آلات و  حسینی خاطرنشان کرد: 
تجهیزات شهرداری شیراز به بیرم اعزام شدند و با توجه به وضعیت 
و شرایط این منطقه، تا چند روز دیگر نیز شاهد حضور تجهیزات و 

ماشین آلات در بیرم خواهیم بود. 
رئیس کمیسیون ساماندهی حاشیه نشینی و رفع محرومیت مناطق کم 
برخوردار شورای اسلامی شهر شیراز گفت: شورا و شهردار شیراز، با 
نیت محرومیت زدایی اقدام به خدمت رسانی به مزدم سیل زده بخش 

بیرم لارستان کردند.

تأکید رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در پی وقوع سیل  

در جنوب استان فارس؛ 

 ضرورت کمک های مردمی 
و ورود دستگاه های عمومی به امداد 

مردم آسیب دیده 


